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el Periòdic d’AndorraSocietat
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29 D’OCTUBRE DEL 200910

HI HA PREVISTA UNA REUNIÓ AMB LA COMISSIÓ DE VIGILÀNCIA DEL CENTRE

El Comú de la capital, preocupat
per la contaminació del CTR
b
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ANDORRA LA VELLA

33 Proves de funcionament, al Centre de Tractament de Residus.

Els consellers detecten
que després de la parada
les emissions són pitjors

El Comú d’Andorra la Vella té pre-
vist manifestar la seva inquietud a la
pròxima reunió de la comissió d’in-
formació i vigilància del funciona-
ment del Centre de Tractament de
Residus (CTR) envers la contamina-

ció que genera la planta, segons va
informar l’ANA.

El descontentament del Comú de
la capital coincideix amb la posada
en funcionament del CTR després de
la parada tècnica que es va dur a ter-
me des del 19 de setembre passat. La
corporació considera que les emis-
sions que genera la planta en el mo-
ment de tornar-la a posar en marxa
són pitjors que les que emet quan
està sempre en funcionament. A
més, el Comú també rep les queixes

de les males olors per part dels veïns
de la zona, i és per aquest motiu que
transmetrà totes aquestes inquie-
tuds a la societat concessionària.

Precisament, ahir al matí eren
ben visibles els fums que desprenia
la planta incineradora. I de fet, tots
els membres de la corporació comu-
nal es van desplaçar ahir a la Come-
lla per fer reunió de majoria a les
instal.lacions de l’alberg, després
d’inaugurar els camps esportius
d’aquest recinte. H
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COMPAREIXENÇA DE LA MINISTRA D’EDUCACIÓ I CULTURA DAVANT LA COMISSIÓ LEGISLATIVA D’EDUCACIÓ, RECERCA, CULTURA I ESPORTS

Preacord per homologar la prova
oficial de Batxillerat amb Espanya

MARC RODRÍGUEZ*
ANDORRA LA VELLA

33 Josep Roig, Susanna Vela i Joan Marc Miralles, ahir a la tarda a la Casa de la Vall.

ANA / A. M.

Vela anuncia la
recepció d’una missiva
en què s’especifica el
contingut fonamental

Bastida celebra la
fita però demana el
reconeixement al
treball fet fins ara

L
a ministra d’Educació i Cul-
tura, Susanna Vela, va com-
parèixer ahir davant la Co-
missió Legislativa d’Educa-

ció, Recerca, Cultura i Esports per in-
formar dels eixos de treball de la se-
va cartera en l’àmbit educatiu.
Aquesta ocasió, de fet, va ser aprofi-
tada per la integrant de l’Executiu
per informar de la recepció, durant
la mateixa jornada, d’una missiva
des d’Espanya en què «s’especifi-
quen els continguts de l’acord que
signarem ben aviat» amb el país veí
del sud per tal d’homologar la prova
oficial de Batxillerat. D’aquesta ma-
nera, el jovent que passi la prova an-
dorrana tindrà els mateixos drets a
les universitats espanyoles que
aquells que passen la selectivitat, a
partir del pròxim mes de juny, se-
gons va informar Vela. El preacord

ratifica l’acord verbal al qual es va
arribar el 20 d’octubre passat a Ma-
drid, després que hi viatgés una de-
legació en què va participar el secre-
tari d’Estat d’Educació, Josep Roig.

A partir d’aquí, i faltant encara
per concretar si el protagonisme
l’agafarà el Ministeri d’Exteriors o bé
el d’Educació, s’iniciarà aviat el

tràmit parlamentari. La carta rebu-
da indica com es procedirà al reco-
neixement del certificat d’estudis
que acreditin l’accés a la universitat,
amb un règim de «reciprocitat» i
«atorgant igualtat plena a espanyols
i andorrans». Tal com va resumir Ve-
la, aquest accés a l’educació superior
espanyola «està garantit», tot i que la

qüestió de l’«admissió» depèn, d’al-
tra banda, dels resultats obtinguts
per als casos en què les universitats
plantegen notes de tall.

El fet, però, és que el Govern tan-
ca «un període llarg i complicat» des
de fa anys, un fet pel qual Vela va
agrair a l’exministra d’Educació, Jo-
ventut i Esports, Roser Bastida, el

seu paper en anys anteriors. Aquest
agraïment, però, no va ser suficient
per a una Bastida que va demanar
coherència en l’atribució de l’èxit
als «equips anteriors que durant dos
anys van treballar en aquest tema,
els que realment han possibilitat
aquest acord». A més, la consellera
reformista i presidenta de la comis-
sió va celebrar que acabés l’«alarmis-
me social prop de les famílies de les
escoles andorranes», sobretot quan
es parla d’un «tema sensible».

ALTRES LÍNIES D’INTERÈS / D’altra ban-
da, Vela va avançar que els alumnes
podran passar una segona prova es-
pecífica dissenyada per Espanya per
aconseguir més punts per accedir a
les carreres que tenen una nota de
tall més elevada. Aquesta prova és
comuna, tant per als estudiants es-
trangers com per als espanyols, i es
podrà fer des de la UNED, un fet que
Vela va valorar positivament. A més,
el ministeri treballa en el disseny
d’uns mòduls certificats de català i
institucions andorranes per als pro-
fessors que vulguin presentar-se a
un edicte i que avalarà el seu conei-
xement en aquestes matèries. Entre
altres aspectes, la ministra va afir-
mar que s’estudiarà quines places
eventuals són realment consolida-
bles per posteriorment planificar la
incorporació d’aquests recursos hu-
mans a l’administració. H
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